

NYU Shanghai Ninth Commencement Exercises

Sunday

the twenty-fifth of May

two thousand twenty five

at nine o'clock in the morning

NYU Shanghai New Bund Campus
Shanghai, China

上海纽约大学
2025 届本科生毕业典礼

二零二五年

五月二十五日

星期日

上午九点

上海纽约大学前滩校园

中国·上海



上海纽约大学
NYU SHANGHAI





童世骏 Tong Shijun
Chancellor, NYU Shanghai
上海纽约大学校长



雷蒙 Jeffrey S. Lehman
Vice Chancellor, NYU Shanghai
上海纽约大学常务副校长



Linda G. Mills
President, New York University
纽约大学校长

Members of the Class of 2025:

We are delighted to welcome you to NYU Shanghai's Graduation Ceremony in honor and celebration of the over 400 graduates who make up the Class of 2025.

NYU Shanghai began as a bold idea, and we have had the privilege of seeing it develop, evolve, and grow into the thriving campus it is today. We are proud to witness the accomplishments and triumphs of this year's graduates: brilliant and ambitious scholars who hail from 46 countries around the world.

NYU Shanghai's illustrious graduates embody our values of integrity, excellence, and harmony. The members of the Class of 2025 offer distinct perspectives, a curious and global viewpoint, and a deep respect for humanity.

We would like to extend our gratitude to our students' guests, the friends and family members whose support and encouragement have helped propel our graduates throughout their journeys at NYU Shanghai.

Today the Class of 2025 will join NYU's unmatched alumni network with nearly 700,000 members worldwide. We look forward to learning about your adventures and successes in the months and years ahead, and welcoming you all back to NYU Shanghai often.

Congratulations!

亲爱的 2025 届毕业生：

我们诚挚地欢迎您出席上海纽约大学 2025 届本科生毕业典礼，共同见证 400 多位毕业生的重要时刻。

上海纽约大学从最初的一个大胆设想，发展成为如今一所正在崛起、欣欣向荣的大学。今年的毕业生来自 46 个国家和地区，他们在过去四年所取得的优异成绩有目共睹，他们的前程光明而远大。

上海纽约大学崇尚诚实、卓越与和谐的价值观。我们的毕业生拥有独特的视角，充满好奇和国际视野的世界观，以及深刻的人文关怀。

在此我们也要感谢到场的学生家长和亲友们！毕业生们在上纽大所走过的旅程和取得的成绩都离不开你们始终不渝的支持和鼓励。

今天，上海纽约大学 2025 届毕业生将加入到纽约大学全球近 70 万人的无与伦比的校友行列。我们期待着听到更多关于你们未来成功的消息。也欢迎你们常回上纽大看看。

祝贺大家！



童世骏 Tong Shijun
Chancellor, NYU Shanghai
上海纽约大学校长



雷蒙 Jeffrey S. Lehman
Vice Chancellor, NYU Shanghai
上海纽约大学常务副校长



Linda G. Mills
President, New York University
纽约大学校长

NYU Shanghai Class of 2025

Led by

Banner Bearer

Chen Danqing '25

Torch Bearer

Deziree Joy Harmon '25

NYU Shanghai Faculty Representatives

Led by

Chief Marshals

Sterling Huang, Professor of Accounting

Katie Aafjes-van Doorn, Associate Professor of Psychology

Platform Party

NYU Shanghai Leadership

NYU Leadership

ECNU Leadership

Student Representatives

Distinguished Guests

Welcome

Tong Shijun, Chancellor

Jeffrey Lehman, Vice Chancellor

The National Anthem of the People's Republic of China

The National Anthem of the United States of America

Pronouncement

Joanna Waley-Cohen, Provost

Greetings

Evan Chesler, Arts '70, Law '75

Chair of NYU Board of Trustees

Student Speakers

Presented by Linda G. Mills, NYU President

Sam Kominowski '25

Shao Yanrui '25

NYU Shanghai Chancellor's Message

Tong Shijun

NYU Shanghai Vice Chancellor's Message

Jeffrey Lehman

Chancellor's Medal of Honor

Presented to

Kong Xiangdong

World-Renowned Pianist

上海纽约大学 2025 届毕业生入场

领队

旗手

2025 届毕业生陈丹青

火炬手

2025 届毕业生 Deziiree Joy Harmon

上海纽约大学教师代表入场

领队

首席典礼官

上海纽约大学会计学教授 Sterling Huang 先生

上海纽约大学心理学副教授 Katie Aafjes-van Doorn 女士

主席台成员入场

上海纽约大学领导

纽约大学领导

华东师范大学领导

学生代表及嘉宾

上海纽约大学校长童世骏先生、常务副校长雷蒙先生致欢迎辞

奏中华人民共和国国歌

奏美利坚合众国国歌

上海纽约大学教务长致辞

衛周安女士

纽约大学董事会主席致辞

文理学院 70 届、法学院 75 届校友 Evan Chesler 先生

学生代表发言

由纽约大学校长 Linda G. Mills 女士介绍

2025 届毕业生 Sam Kominowski

2025 届毕业生邵彦瑞

上海纽约大学校长致辞

童世骏先生

上海纽约大学常务副校长致辞

雷蒙先生

“上海纽约大学校长荣誉奖章”授予仪式

世界著名钢琴家孔祥东先生

Commencement Address

Kong Xiangdong

Presentation of Candidates for Degrees

David G. Atwill, Dean of Arts and Sciences

Chen Yuxin, Dean of Business

Nasir Memon, Interim Dean of Computer Science, Data Science, and Engineering

Conferral of Degrees

Tong Shijun for NYU Shanghai and Linda G. Mills for NYU

Ceremony of the Torch

Deziree Joy Harmon '25

Daniel Arturo Woc Garcia '26

The NYU torch, symbolizing academic purpose and authority, has been an integral part of the University's identity since 1911 and a part of its commencement ceremonies since 1938.

In a commencement tradition inspired by the New York campus where a senior member of the faculty passes the torch to the youngest undergraduate degree candidate, a member of NYU Shanghai's graduating class passes the torch to a member of the following year.

NYU Shanghai Alma Mater

Performed by NYU Shanghai Octave Fusion

We invite you to sing with us. Lyrics can be found on page 66.

Recessional**孔祥东先生致辞****毕业生学位授予仪式**

文理学部主任 David G. Atwill 先生

商学部主任陈宇新先生

计算机科学、数据科学与工程学部代理主任 Nasir Memon 先生

学位授予确认

上海纽约大学校长童世骏先生及纽约大学校长 Linda G. Mills 女士

火炬交接仪式

2025 届毕业生 Deziree Joy Harmon

2026 届学生 Daniel Arturo Woc Garcia

自 1911 年以来，火炬一直是纽约大学的象征与标志，寓意“学术的意义与权威”。火炬交接仪式于 1938 年起，正式成为纽约大学毕业典礼的固定环节。

在纽约大学毕业典礼的火炬交接仪式上，一名年长的教授会将火炬传递给年龄最小的毕业生。受此启发，在上海纽约大学毕业典礼的火炬交接仪式上，一名毕业生代表会将火炬传递给下一届学生代表，象征一届届学生之间的精神传承。

合唱上海纽约大学校歌

由上海纽约大学八度和音合唱团演唱

校歌歌词请见本册第 66 页

毕业典礼结束

NYU Shanghai Class of 2025 Procession - Arts and Sciences

NYU Shanghai Faculty Representatives and Platform Party Procession - Arts and Sciences

Welcome

David G. Atwill, Dean of Arts and Sciences

Student Speakers

Presented by David G. Atwill

Elisabeth Cabanas Monfort '25

Presentation of Candidates for Degrees - Arts and Sciences

Zuo Lala, Associate Professor of Art History

Closing

David G. Atwill

Recessional

文理学部 2025 届毕业生入场

文理学部教师代表、主席台成员入场

文理学部主任 David G. Atwill 先生致欢迎辞

学生代表发言

由 David G. Atwill 先生介绍

2025 届毕业生 Elisabeth Cabanas Monfort

毕业生学位授予仪式

上海纽约大学艺术史副教授左拉拉女士

结束语

David G. Atwill 先生

学位授予仪式结束

NYU Shanghai Class of 2025 Procession - Business

**NYU Shanghai Class of 2025 Procession - Computer Science, Data Science,
and Engineering**

NYU Shanghai Faculty Representatives and Platform Party Procession - Business

**NYU Shanghai Faculty Representatives and Platform Party Procession -
Computer Science, Data Science, and Engineering**

Welcome

Chen Yuxin, Dean of Business

Nasir Memon, Interim Dean of Computer Science, Data Science, and Engineering

Student Speaker - Business

Presented by Chen Yuxin

Liu Tanruizhi '25

Student Speaker - Computer Science, Data Science, and Engineering

Presented by Nasir Memon

Xu Zihan '25

Presentation of Candidates for Degrees - Business

Raymond Ro, Associate Professor of Practice in Business

Presentation of Candidates for Degrees - Computer Science, Data Science, and Engineering

Xu Lihua, Professor of Practice in Computer Science

Closing

Chen Yuxin

Nasir Memon

Recessional

商学部 2025 届毕业生入场

计算机科学、数据科学与工程学部 2025 届毕业生入场

商学部教师代表、主席台成员入场

计算机科学、数据科学与工程学部教师代表、主席台成员入场

商学部主任陈宇新先生致欢迎辞

计算机科学、数据科学与工程学部代理主任 Nasir Memon 先生致欢迎辞

商学部学生代表发言

由陈宇新先生介绍

2025 届毕业生柳谭睿智

计算机科学、数据科学与工程学部学生代表发言

由 Nasir Memon 先生介绍

2025 届毕业生许子涵

毕业生学位授予仪式 - 商学部

上海纽约大学商学实践副教授 Raymond Ro 先生

毕业生学位授予仪式 - 计算机科学、数据科学与工程学部

上海纽约大学计算机科学实践教授徐立华女士

结束语

陈宇新先生

Nasir Memon 先生

学位授予仪式结束



The Chancellor's Medal of Honor recognizes inspiring individuals whose actions and achievements exemplify the values cherished by our university.

Kong Xiangdong
World-Renowned Pianist

A native Shanghainese, Kong began to study the piano at a young age. He enrolled at the Music Middle School Affiliated to Shanghai Conservatory of Music in 1981 and held his debut solo recital in Shanghai at age 18. In 1988, he pursued advanced studies at the Curtis Institute of Music in Philadelphia and performed at the Lincoln Center for the Performing Arts in New York City later that year. He has won prestigious awards in the industry, including gold medal at the 1988 Gina Bachauer International Piano Competition, first prize at the 1992 Sydney International Piano Competition, and bronze medal at the 1986 International Tchaikovsky Competition. Kong has performed in over 40 countries so far and is one of China's most influential pianists.



Kong has bridged nations and different cultures through music. He was the first Chinese musician invited to hold a piano recital at the Musikverein Golden Hall of Vienna, as well as the first Chinese pianist to perform at the Hollywood Bowl. He also performed at the historic Sino-Korean diplomatic conference in South Korea. Kong is committed to music education and philanthropy and founded music institutes around China to nurture young talents. Through benefit concerts and cross-disciplinary collaborations, he's also raised awareness among the public about autism and Alzheimer's.

“上海纽约大学校长荣誉奖章”授予在诸多领域践行学校价值观，对社会发展作出独特贡献并发挥巨大影响力个人。

孔祥东
世界著名钢琴家

孔祥东出生于上海，自幼学习钢琴，1981年进入上海音乐学院附中，18岁时在申城举办首场独奏音乐会。1988年赴美国费城柯蒂斯音乐学院继续深造，同年10月在纽约林肯中心举办个人独奏音乐会。孔祥东曾斩获1986年柴可夫斯基国际钢琴比赛铜奖、1988年美国吉纳·巴考尔国际大赛金奖、1992年悉尼国际钢琴比赛金奖等多个国际大奖。迄今，他已在全球40多个国家举办过音乐会，是中国最具国际影响力的钢琴家之一。

孔祥东致力于以音乐为纽带推动中外文化交流。他是首位应邀在维也纳金色大厅举办钢琴独奏音乐会的中国音乐家，也是首位在好莱坞露天剧场演奏的中国钢琴家，还曾在韩国成功举办中韩建交音乐会。孔祥东长期投身于音乐教育，曾在全国创办了多家音乐教育机构，以培养青年音乐人才。他也通过公益演出、跨界合作等形式，为自闭症群体、阿尔兹海默症群体及大众传递心灵慰藉。

Sam Kominowski '25

Sam Kominowski, of San Francisco, United States, graduates with a double major in Business and Finance and Global China Studies. During his time at NYU Shanghai, he stepped into leadership roles both inside and outside the classroom - organizing food group orders for hundreds of students during the 2022 Shanghai lockdown, serving as Chief Marketing Officer of the student newspaper *On Magnolia Square*, and representing NYU Shanghai in meetings with the Chinese Ambassador to the United States and the US-China Education Trust. Having completed his honors senior thesis on RMB internationalization for Finance and his Global China Studies Capstone on China's rare earth element supply chain, he will continue studying US-China relations and finance at Peking University's Yenching Academy.

Shao Yanrui '25

Shao Yanrui, of Chengdu, China, graduates with a degree in Interactive Media Arts. During her time at NYU Shanghai, she explored ways to bridge cultures and generations. As an Orientation Ambassador, she supported new students in navigating cultural integration. In the Home Story project, she collaborated with Pulitzer Prize-winning National Geographic journalist Paul Salopek to preserve the voices of Chengdu's teahouse elders through storytelling. Later, at NYU Abu Dhabi, her research focused on integrating traditional Chinese string instruments with post-computer music interfaces. These diverse experiences affirmed her belief that interaction is the essential link between people and the world. After graduation, she will pursue a master's degree in design for interaction at the Delft University of Technology in the Netherlands, continuing her mission to merge technology, narrative, and social impact across cultures.

**Sam Kominowski
2025 届毕业生**

Sam Kominowski (孔智平), 来自美国旧金山, 主修金融学(商学与金融)与世界史(全球中国学)双专业, 辅修中文。在校期间, 他在课堂内外都担任了领导角色: 在疫情期间参与组织了数百名学生的团购餐食, 担任学生刊物 *On Magnolia Square* 的首席市场官, 并代表上海纽约大学出席与中国驻美大使及中美教育基金会的会议。他分别以人民币国际化和中国稀土供应链为主题, 完成了商学与金融专业的荣誉毕业论文, 以及全球中国学专业的毕业项目。毕业后, 他将前往北京大学燕京学者项目, 继续在中美关系和金融研究领域深造。

**邵彦瑞
2025 届毕业生**

邵彦瑞, 来自四川成都, 毕业于数字媒体技术(交互媒体艺术)专业。在校期间, 她始终致力于探索弥合跨文化与跨代际鸿沟的方式。她担任迎新大使, 帮助新生融入多元文化环境; 在与普利策奖得主、《国家地理》记者 Paul Salopek 合作的“家·故事”项目中, 她通过叙事手法, 重塑成都茶馆老人个体与时代之间的对话; 在纽约大学阿布扎比校园, 她探索传统中国弦乐与后计算机音乐界面的创新融合。这些经历坚定了她对“交互是连接人与世界的核心纽带”这一信念。毕业后, 邵彦瑞将赴荷兰代尔夫特理工大学攻读交互设计硕士学位, 继续深耕科技、叙事与社会价值的交汇, 不断拓宽跨文化沟通的边界。

Elisabeth Cabanas Monfort '25

Elisabeth Cabanas Monfort, of Barcelona, Spain, graduates with honors in Interactive Media and Business and a minor in Chinese. At 16 years old, without knowing a word of Chinese, she came to China to train under a prestigious scholarship with the Shanghai table tennis team. She became a high-performance athlete for Spain's national team, pursuing her dream of reaching the Olympic Games. Her journey across four countries in four years has shaped her into a global citizen, embracing new cultures with an open mind and a drive to learn from every experience. She believes in the power of technology to create a better world and reduce global inequalities. After graduation, her mission is to drive meaningful impact through blockchain, Web3, and emerging technologies.

Liu Tanruizhi '25

Liu Tanruizhi, of Guizhou and Yunnan in Southwest China, graduates with a major in Business and Marketing and a minor in Social Science. He is passionate about exploring how business strategy and consumer markets can create social impact. While at NYU Shanghai, he gained cross-industry business exposure through internships at companies including Nike, L'Oréal, and Bain. He also served as a mentor in the Undergraduate Business Association and as a Career Peer Advisor at the Center for Career Development, guiding fellow students in their career exploration. While studying away in New York and Abu Dhabi, he discovered a strong interest in social work and public service, tutoring underprivileged students and providing training for immigrants and migrant workers. After graduation, Tanruizhi will join Mastercard as an associate consultant, where he hopes to continue examining the social impact of business and culture through the lens of finance, technology, and management consulting.

**Elisabeth Cabanas Monfort
2025 届毕业生**

Elisabeth Cabanas Monfort, 来自西班牙巴塞罗那, 以荣誉优等成绩毕业于数字媒体技术(交互媒体与商学)专业, 辅修中文。16岁时, 一句中文都不会的她获知名奖学金, 加入上海乒乓球队训练。她成为西班牙国家队的高水平运动员, 追寻着征战奥运会的梦想。大学四年间游历四国的经历, 塑造了她的全球视野, 使她以开放的心态拥抱多元文化, 并始终保持对学习的热情。她坚信科技的力量能创造更美好世界、缓解全球不平等。毕业后, 她将致力于通过区块链、Web3 和新兴技术, 在发展中国家推动社会影响。

**柳谭睿智
2025 届毕业生**

柳谭睿智, 成长于贵州和云南, 主修金融学(商学与市场营销), 辅修世界史(社会科学)。他热衷于探索商业战略和消费品市场如何为社会创造价值, 曾在耐克、欧莱雅、贝恩等企业实习。同时, 他担任本科生商学协会导师, 并作为职业发展中心市场营销与咨询行业朋辈导师, 帮助同学规划职业路径。在纽约大学纽约和阿布扎比校园海外学习时, 他发觉自身对社会工作和公共服务的热情, 持续参与辅导当地低收入家庭的学生, 并为移民和外来劳工开设融入社会的技能培训。毕业后, 他将加入万事达卡担任助理咨询顾问, 从金融、科技、管理咨询的多重视角, 继续探索商业与文化对社会的深远影响。

Xu Zihan '25

Xu Zihan, of Hefei, China, graduates with a double major in Data Science (Artificial Intelligence track) and Social Science (Urban Studies track). She is passionate about community-building and urban equity, having worked with the Dean's Service Corps and the Community-Engaged Learning Office to support the education of children from migrant families and to strengthen the connection between NYU Shanghai and its surrounding communities. She also played for the women's soccer team which won the 2025 Sino-Foreign University Cup. She has conducted research across NYU's campuses in Abu Dhabi, New York, and Shanghai, exploring sustainable communities and urban green space accessibility. Her work integrates technology, data, and human-centered values to address urban challenges. After graduation, she will pursue a master's degree in city planning at the University of Pennsylvania to further explore innovative applications of data in urban policy and spatial planning.

许子涵 2025 届毕业生

许子涵，来自安徽合肥，主修数据科学与大数据技术（数据科学）专业（人工智能方向）及世界史（社会科学）专业（城市研究方向）。她积极参与社区营造与连接，与院长基金公益服务项目及社区参与式学习项目合作，为流动儿童提供教育支持，搭建学校与周边社区间的桥梁。她也是校女子足球队的成员，于2025年与队友共同夺得中外合作大学女子足球锦标赛冠军。在阿布扎比、纽约和上海，她作为研究助理参与可持续社区和城市绿地的研究，将技术、数据与人文关怀相融合。毕业后，她将前往宾夕法尼亚大学攻读城市规划硕士学位，继续探索数据在城市政策与空间规划中的创新应用和发展。



Graduation Attire

The caps, gowns, and hoods worn today by participants in these commencement exercises are inspired by the attire worn by European teachers and students during the Middle Ages.

Students who have earned the New York University bachelor's degree wear a violet gown with semi-stiff yoke, long pleated front, and intricate shirring across the shoulders and back. On their heads, they wear the traditional square mortarboard with violet tassel.

Faculty possessing NYU doctoral degrees wear gowns with broad velvet panels down the front. This velvet trimming may be either black or the color of the field of learning represented by the degree.

Much of the color and meaning of the costumes worn by holders of doctoral and master's degrees is found in the hoods. These are silk-lined with the color or colors of the institution that conferred the degree.

NYU Shanghai Torch

The design of the torch used in today's graduation ceremony draws from Chinese culture while remaining true to the original NYU torch created by Tiffany and Co. in 1911.

With its lid and facing handles, the Shanghai torch is designed to recall a traditional Chinese 'ding,' a ritual bronze vessel used in ancient China and symbolic of the country's rich heritage. The character 鼎 (ding) also carries a second meaning in Chinese and is used to evoke greatness, flourishing, and reaching a peak.

The NYU Shanghai torch is decorated with the Shanghai campus 'magnolia' motif and a geometric Chinese cloud pattern around its rim and base, representing the heavens and good luck.

NYU Shanghai Banner

The NYU Shanghai banner is carried aloft at the head of the graduate procession by a student representative. Featuring NYU Shanghai's 'magnolia' motif on a violet crest surmounted by the university name, the design is in keeping with the NYU banners carried at graduations in New York and Abu Dhabi, which feature the respective symbols of each school or campus.

New York University Seal

NYU Shanghai graduates receive New York University diplomas bearing the university seal. The seal is composed of five emblems that embrace the goals and traditions of NYU. These include the NYU name and founding year; the motto *perstare et praestare*, to persevere and excel, which underscores the depiction of classic runners, and, when combined, represents the continued pursuit of academic excellence; finally, there is the upheld torch of the Lady of the Harbor, signifying NYU in service to the "metropolis"—New York City.

学位服

出席毕业典礼人员遵循欧洲中世纪师生的着装传统，穿戴四方帽、学位服与兜帽。

获纽约大学学士学位的学生，穿紫罗兰色学位服。学位服为半硬过肩、叠褶前襟、宽袖，肩背部有细密装饰褶纹，戴紫色流苏传统四方帽。

拥有纽约大学博士学位的教师，身着饰有宽大天鹅绒垂布的学位服。垂布或为黑色，或为代表学位所属学科领域的不同颜色。

博士与硕士学位获得者，可通过兜帽丝质镶边的颜色辨别所属学科。



上海纽约大学火炬

上海纽约大学火炬的设计从中国传统文化中获得灵感，并融合了蒂芙尼公司于1911年设计的纽约大学火炬的传统特征。

火炬借鉴了中国古青铜器鼎的形态，象征中国源远流长的历史与文化。“鼎”字在中国汉字中的含义为伟大、繁荣，达到鼎盛。

火炬底部镌刻有上海纽约大学标志“白玉兰花”，中国祥云纹围绕火炬顶端，代表祥瑞与和谐。



上海纽约大学校旗

上海纽约大学校旗在毕业典礼开始时，由学生旗手高举入场。校旗的紫色盾形纹章内，为上海纽约大学标志“白玉兰花”，学校中英文全名居于盾形纹章顶部，设计概念与纽约大学和纽约大学阿布扎比校园校旗一致，但融入各自代表特征。



纽约大学校印

上海纽约大学毕业生获得的纽约大学学位证书上，印有纽约大学校印。纽约大学校印由五部分组成，象征纽约大学的目标与传统：印上标有纽约大学校名及成立年份；校训 *perstare et praestare*，意即“坚持不懈，超越群伦”；校训之上，是古典马拉松跑者。两者结合在一起，代表对学术卓越的不断追求；高举火炬的自由女神，表示纽约大学致力于为当地社区服务。



Lighting the Pearl Tower

NYU Shanghai has partnered with the Oriental Pearl Tower to light up the iconic city landmark in violet in honor of the University's graduating Class of 2025. This annual tradition since 2017 echoes the tradition in New York of lighting the Empire State Building in honor of students graduating from NYU's Washington Square campus.

点亮上纽紫 东方明珠

作为上海地标，东方明珠广播电视塔点亮上纽紫，与纽约帝国大厦为纽约大学毕业典礼亮紫色灯光的传统遥相呼应，以庆祝 2025 届学子毕业。这也是延续了自 2017 年上纽大首届毕业典礼以来的传统。



Celebrating with the New Bund Community

Rooted in Pudong's vibrant New Bund area, NYU Shanghai has partnered with the local community to mark the Class of 2025's graduation with a series of celebrations. For the first time, the iconic New Bund Center was lit up in honor of the graduates, while Qianjiantan Road was transformed into "Grad Alley"—a festive street fair featuring local vendors, refreshments, and live student performances, echoing NYU's annual "Grad Alley" at Washington Square Park.



与前滩共庆毕业

扎根于浦东前滩这片热土，上海纽约大学首次携手本地社区，为 2025 届毕业生献上难忘的毕业庆典。地标建筑前滩中心华灯璀璨，为学子们点亮祝福；前滩公园巷的钱家滩路则化身“上纽毕业巷”，本土特色摊位、美食佳肴和学生才艺表演相映成趣，与纽约大学在华盛顿广场举办的传统“毕业巷”庆祝活动相呼应。

Provost's Award

Presented by the Provost of NYU Shanghai for outstanding accomplishment in scholarship and service.

Huang Leqian '25

Dean's Award in Arts and Sciences

Presented by the NYU Shanghai Dean of Arts and Sciences for excellence in arts and sciences and noteworthy contributions to the life of the campus.

Wu Shuli '25

Deziree Joy Harmon '25

Dean's Award in Business

Presented by the NYU Shanghai Dean of Business for excellence in business and noteworthy contributions to the life of the campus.

Liu Xinyu '25

Dean's Award in Computer Science, Data Science, and Engineering

Presented by the NYU Shanghai Dean of Computer Science, Data Science, and Engineering for excellence in computer science, data science, and engineering and noteworthy contributions to the life of the campus.

Yao Yuncheng '25

In addition to the graduates listed above, NYU Shanghai also celebrated many other students who emerged as academic leaders and exceptional scholars during their time at NYU Shanghai at a Senior Awards Ceremony held on May 24, 2025:

Major Honors

Bestowed to students who completed the designated honors sequence in their major and maintained a requisite grade point average.

NYU Shanghai Excellence Award

Following the practice in Chinese universities, NYU Shanghai awards honors for academic excellence, known as 上海纽约大学优秀毕业生 in Chinese, to the top 20 percent of graduates based on cumulative grade point average through seven semesters of coursework.

Phi Beta Kappa

As part of New York University, NYU Shanghai's top students who have demonstrated breadth and depth in their studies of the liberal arts are considered for membership in NYU's chapter of The Phi Beta Kappa Society, the oldest academic honor society in the United States.

Latin Honors

NYU Shanghai students are awarded Latin graduation honors based on cumulative grade point average through seven semesters of coursework:

Summa cum laude (highest honors) is awarded to the top 5 percent of students.

Magna cum laude (high honors) is awarded to the next 10 percent of students.

Cum laude (honors) is awarded to the next 15 percent of students.

New York University Honors

Students earned this award by obtaining a cumulative grade point average through seven semesters of coursework that places them within the top 40 percent of their school's graduating class.

Global Leadership Certificate

Presented by the Vice Provost for Academic Affairs for completing the courses, study away, language, service work, and reflection paper required for the certificate.

教务长奖

由上海纽约大学教务长颁发,以表彰在学业及社会服务中取得优异成绩的毕业生。

2025 届毕业生 黄乐倩

文理学部主任奖

由上海纽约大学文理学部主任颁发,以表彰在文学和理学领域取得杰出成绩,并对学校有突出贡献的毕业生。

2025 届毕业生 吴书莉

2025 届毕业生 Deziree Joy Harmon

商学部主任奖

由上海纽约大学商学部主任颁发,以表彰在商学领域取得杰出成绩,并对学校有突出贡献的毕业生。

2025 届毕业生 刘心宇

计算机科学、数据科学与工程学部主任奖

由上海纽约大学计算机科学、数据科学与工程学部主任颁发,以表彰在计算机科学、数据科学与工程领域取得杰出成绩,并对学校有突出贡献的毕业生。

2025 届毕业生 姚允成

除以上奖项,对于那些能在学校竞争激烈、要求严格的学术环境中脱颖而出的优秀学子,上海纽约大学同样授予荣誉奖项,并在毕业典礼前一日的毕业生学位荣誉与奖项颁发典礼上,授予以下荣誉奖项:

荣誉学士学位

授予完成所学专业指定的荣誉课程,并达到规定成绩绩点的毕业生。

上海纽约大学优秀毕业生

遵循中国大学授予毕业荣誉的惯例,上海纽约大学依据本科前七个学期的累积成绩绩点,授予排名前 20% 的学生“优秀毕业生”的荣誉称号。

美国大学优等生荣誉协会

作为纽约大学全球教育体系的一部分,上海纽约大学推选在本科博雅教育中学业有成的学生加入美国大学优等生荣誉协会(The Phi Beta Kappa Society)纽约大学分会。美国大学优等生荣誉协会是美国历史最悠久的学术荣誉组织之一。

拉丁字母学业荣誉奖

按照纽约大学的传统,上海纽约大学根据本科前七个学期的累积成绩绩点,为学业出色的学生授予“拉丁字母学业荣誉奖”。每个奖项均以拉丁字母命名,其中,*Summa cum laude* (最优等)授予排名前 5% 的学生;*Magna cum laude* (极优等)授予排名前 6%-15% 的学生;*Cum laude* (优等)授予排名前 16%-30% 的学生。

纽约大学优秀学业成绩奖

纽约大学优秀学业成绩奖,授予本科前七个学期的累积成绩绩点全年级排名前 40% 的学生。

全球领导力荣誉证书

由上海纽约大学学术事务副教务长颁发,授予在学业成绩、海外学习、语言能力、社会服务、总结心得等方面均满足该证书综合要求的学生。

Welcome, NYU Shanghai Class of 2025!

We are excited for you to join the NYU alumni family—a community of nearly 700,000 graduates living and working around the world. Your NYU experience does not end when you receive your diploma. We hope you will maintain a lifelong connection to NYU by staying engaged with your alma mater as you navigate the adventures that lie ahead.

Please visit alumni.nyu.edu/new-grads to update your contact information so we can stay in touch. You'll also have the opportunity to opt in and receive invitations to networking and social events, and more.

We are proud to have you as the newest members of our distinguished alumni community who make NYU the vibrant global institution it is today. We wish you nothing but the best and look forward to hearing from you soon.

Congratulations and welcome to the NYU Alumni Association!



Brian Perillo
Vice President, Alumni Relations

#NYUAlumni | #ForeverViolet

欢迎你们，上海纽约大学 2025 届毕业生！

我们非常荣幸地欢迎你们加入纽约大学校友大家庭。这个大家庭的成员有近 70 万人，遍布世界各地。毕业不是纽大生涯的终点，你们与纽约大学的纽带将维系一生。在未来追寻梦想、挑战人生的路上，纽约大学校友会始终与你相伴。

请登录校友会网站 alumni.nyu.edu/new-grads，更新你的个人联系方式，与我们保持联系，并参与各类校友交流会和社交活动等。

正是一届届出色的校友，让纽约大学发展成为如今充满活力的国际化高等学府。从现在起，你们将以校友身份积极参与建设这个大家庭。谨此致以最诚挚的祝福，静候佳音。

再次祝贺你们，欢迎加入纽约大学校友会！



Brian Perillo
校友关系副校长

纽约大学校友会 | # 永远的紫罗兰



上海纽约大学 2025 届毕业生

The NYU Shanghai Class of 2025

2024

文理学部

Arts and Sciences



Laila Abu-Ghaida



Rakan Al-Shaibani



Roget Neo Ramento Alabastro



Joaquin Alcoreza



Rahma Abdelsalam Ali



Ammar Aljubouri



Chijie An 安驰捷



Cheng'an Bai 白晟安



Nandin Bayarbat



Jonathan Bryson Benjamin



Lee Berat



Leyla Bevis-Mast



Emma Mary Blosser



Elisabeth Cabanas



Yiling Cao 曹艺龄



Keigan Rhy Carpenter



Chongzi Chen 陈冲子



Kejing Chen 陈柯憬



Yi Chen 陈易



Yun-Hsuan Chen 陈云萱



Yuxin Cheng 程雨馨



Eliza Liya Dai



Raghav Dembla



Kaye Richelle Antepasado Duarte



Yicheng Feng 冯逸程



Wesley Ronald Firestone



Isadora M Fleming



Wenqin Gu 顾文沁



Yichen Guan 关浥尘



Angela Guo



Chelsea Guo



Junzhe Guo 郭俊哲



Yuxin Guo 郭雨昕



Zhiyu Guo 郭之誉



Xinyi Hao 郝心怡



Deziree Joy Harmon



Tania Hartanto



Elaine He



Hafsa Shahama Hilmi Samsudeen



Charles Andrew Howes



Hanwen Hu 胡瀚文



Jinyuan Hu 胡津源



Yuyang Hu 胡宇洋



Leqian Huang 黄乐倩



Dan Sy Huynh



Maanyaa Jain



Jinyu Ji 季晋禹



Yuxin Ji 纪雨欣



Jinhe Jiang 江近禾



Shuo Jiang 姜硕



Zoe Shing Zhou Kalamaros



Andras Kereszturi



Elizabeth Kim



Yuna Koh



Weikai Kong 孔维楷



Jiesong Lan



William Cuong Le



Seo Eun Lee



Tiffany Anne Leong



Talitha Teresa Lewis



Aijia Li 李艾佳



Alice Li



Minjun Li 李旻骏



Shucheng Li 李舒澄



Sissy Li



Yingxuan Li 李映萱



Yixuan Li 李奕萱



Yongxin Li 李永馨



Zhuolin Li 李卓霖



Teddy Liang



Jia Wen Lin



Queen Lin



Chengchun Liu 刘呈淳



Chunxi Liu 刘纯汐



Daokai Liu 刘道恺



Jiayin Liu 柳佳吟



Mufeng Liu 刘慕枫



Sizhe Liu 刘司哲



Yicong Liu 刘艺璿



Yufei Liu 刘宇菲



Xiaodi Lu 鲁小迪



Jingru Luo 罗敬儒



Ling'er Ma 马铃儿



Zahra Asim Malik



Lesley Munyaradzi Manokore



Tiffany Mau



Caitlin McMahon



Mariangel Montoya Alvarado



Ximena Morales



Marissa Lori Moreno



Connor Morkel



Youssef Nasr



Ho Gia Han Nguyen



Jiaxi Nie 聂嘉希



Ellen Claire Owens



Dionysios Papadakis



Aleksandr Perchatkin



Jaidyn Elizabeth Perry



Baramée Pholpipattanaphong



Tyson Dao Surquia Phonesavanh



Alessandro Pignataro



Ethan Jonathan Pinto



Corrina Liberty Poindexter-Benbow



Yukai Qiao 乔毓凯



Hanyue Qin 秦菡悦



Ronghan Qin 秦荣含



Jiayue Qiu 邱佳悦



Iva Radoman



Sophie Melissa Roulet



Phongsakorn Saengkla



Emujin Sainbayar



Vilius Antanas Schmidt



Alaric R Schone



Maylee Elizabeth Sexton



Yanrui Shao 邵彦瑞



Pitchakorn Siripakorn



Santiago Solano



Matthew Vito Solimene



Jade Elise Spidel



Shauna Kiora Hailey Stewart



Rebecca Van Par Sui



Tomiris Suleimenova



Erfu Sun 孙尔孚



Jiapeng Tang 唐家芃



Sharren Angelina Tanuwijaya



Xingyu Tian 田星宇



Wenting Tong 童汶婷



Patricia Troncoso Riveira



Junyi Tu 屠钧弈



Nartay Galymzhanuly Ualikhan



Muhammad Saffi Ullah



Ellen Wang



Hao Wang 王昊



Jianzhi Wang 王见智



Kelsey Wang



Ruizhe Wang 王睿哲



Weilun Wang 王伟伦



Wuyou Wang 王无忧



Xiaozao Wang 王小枣



Yujia Wang 王雨佳



Ziyue Wang 王子月



Chieh Wen 文婕



Huiwei Wen 温蕙玮



Marta Ewelina Wiczorkiewicz



Ivy-Maria Williams



Chenxuan Wu 吴宸萱



Hezheng Wu 吴和铮



Ruoyu Wu 吴若瑜



Shuli Wu 吴书莉



You Wu 吴悠



Cynthia Xiao



Elizabeth Yi Xie



Jingxuan Xie 谢竞萱



Mingxuan Xie 谢明轩



Yuchen Xie 谢雨晨



Ran Xin 辛冉



Sicheng Xing 邢思成



Ruotong Xiong 熊若彤



Ran Xu 徐苒



Ziyun Xu 徐子云



Guoxi Yang 杨国熙



Kimberly Sofia Yau Pan



Jiawei Ye 叶嘉伟



Jinran Ye 叶进然



Morui Yu 于漠睿



Julia Zarzecka



Jacob Noah Zelvin



Hao Zeng 曾好



Kaiyan Zhan 詹开颜



Lan Zhang 张岚



Lanyue Zhang 张蓝月



Tonghe Zhang 张桐赫



Yuxuan Zhang 张宇萱



Zhehao Zhang 张喆昊



Zheng Zhang 张正



Yicheng Zhao 赵奕成



Jiale Zheng 郑嘉乐



Taorun Zhu 朱韬润



Tianyi Zhu 朱添意



Yanlin Zhu 朱彦霖



Anna Zhukova



Shyla Zou



Huiying Lan 兰蕙颖



商学部

Business



Faiez Akmal



Victor Auyeung



Mark Caedan Berndt



Sarah Blosser



Nathalie Charlene Brzesowsky



Ruochun Cai 蔡若纯



Brian Chen



Fangzhou Chen 陈方舟



Yiru Chen 陈奕如



Xinrui Chi 池欣睿



Kelly Hayden Chin



Finnian J Cosgrove



Samvel Davtyan



Weirong Deng 邓苇榕



Pei'er Ding 丁培尔



Khaliun Enkhbold



Jiayin Fang 方嘉音



Ziyue Fang 方子越



Diego Fischetti



Yihang Fu 付衣航



Yue Fu 符玥



Jose Luis Garcia Gomez



Sze Ying Goh



Gaoyuan Gu 顾高远



Mei Guan 关美



Elzyan Lyell Hadji



Simone Hallingu



Xin'ai Hao 郝心爱



Peijun He 何佩珺



Tammy Huang



Angela Gwyneth Isman



Ishita Jaiswal



Khongorzul Jargalsaikhan



Anna Jedrzejska



Zixuan Jia 贾子萱



Siqi Kan 阚思琦



Swechha Karn



Mateusz Klepacki



Alexandra Kogler



Samuel Benson Kominowski



Yuxiang Kong 孔宇翔



Frank Lai



Brian Zhi-Yuan Li



Haobin Li 黎浩彬



Jason Li



Jiaming Li 李佳明



Junjie Li 李俊杰



Lemeng Li 李乐檬



Shanghe Li 李商赫



Xintong Li 李欣桐



Zekai Li 李泽锴



Calvin Lin



Tina Lin



Ximeng Lin 林希萌



Xin Lin



Yijing Ling 凌艺婧



Shuxin Liu 刘姝昕



Tanruizhi Liu 柳谭睿智



Xinyu Liu 刘心宇



Xuan Xuan Liu



Younian Liu 刘右鲢



Yutong Liu 刘昱彤



Kiet Quach Anh Pham



Xinnan Qian 钱欣楠



Zuzong Qiu



Yuanting Qu 曲原霆



Mateo Rengifo



Mahrukh Shaikh Riaz



Dulce Alondra Rodriguez-Diaz



Nicholas Conrad Saldanha



Yifan Sheng 盛逸凡



Hyeonsu Shim



Marlena Soltysinska



Jiayu Tao 陶嘉宇



Ky My Tran



Jiaqi Wang 王家齐



Ruixiang Wang 王睿祥



Siyuan Wang 王思源



Yijing Wang 王艺静



Yizhou Wang 王奕周



Qiaochu Wei 魏翹楚



Elton Kaihua Wu



Jiatong Wu 吴佳彤



Yuxuan Xia 夏雨萱



Yuyan Xiang 向语嫣



Alex Xiao



Erin Xu



Jia Xu 徐嘉



Leihan Xu



Xinwen Xu 许馨文



Yingjia Xu 徐滢佳



Emily Yan



James Yang



Yichen Yang 杨奕辰



Zihan Yang 杨子菡



Yangcheng Yao 姚阳骋



Yao Ye 叶尧



William Hong-Li Yeh



Kaiwen Yin 殷凯文



Ran You 尤然



Jessica Yu



Siwen Yu 虞思闻



Chaoyue Yuan



Xiaohui Zang 臧小慧



Chenming Zhang 张宸铭



Chenyang Zhang 张晨阳



Hanyu Zhang 张瀚予



Jingyi Zhang 张竞颐



Tongyu Zhang 张童雨



Xiangyue Zhang 张湘悦



Haozhi Zheng 郑浩之



Mu Zhong 钟沐



Ruixi Zhou 周芮希



Hongjia Zhu 朱泓加



Lingwen Zhu 朱凌雯



Ziyu Zhuang 庄子瑜



计算机科学、数据科学与工程学部

Computer Science, Data Science, and Engineering



Clara Nasim Akhlaghi



Rao Daud Ali Khan



Riguel N Assis



Chengwei Cao 曹城玮



Yiwei Cao 曹毅玮



Yuqian Cao 曹雨芊



Changlan Chen 陈昌澜



Christopher Deh-Hung Chen



Danqing Chen 陈丹青



Junye Chen 陈俊烨



Ruiyang Chen 陈睿扬



Samantha Jiapeng Chen



Yifei Chen 陈逸菲



Yujun Chen 陈雨骏



Ziyun Chen 陈子昀



Vraig Cardino De Leon



Wenjun Dong 董玟君



Aimeng Feng 冯艾萌



Feiluan Feng 冯费雯



Lihan Feng 冯立晗



Peiquan Feng 冯培泉



Yujia Fu 付裕家



Brandon Shuao Gao



Liyuan Geng 耿立源



Sherab Sangmo Ghale



Asiko Sebastian Gomis



Yuanhe Guo 郭元和



Syed Ali Haider



Syed Muhammad Jalal Haider



Yang Han 韩仰



Yuanzheng Han 韩元正



Joseph Thomas Hauser



Peiyu He 贺培裕



Mohamed Mahmoud Mohamed Hendy



Raymon Yu Hill



Connie Hu



Kaiwen Hu 胡凯文



Ruisheng Hu 胡睿圣



Junjie Huang 黄俊杰



Zixuan Huang 黄紫玄



Haihan Jiang 江海涵



Wenkai Kang 康文楷



Yan Konichshev



Thays Axxellyn Leach Mitre



Minjae Lee



Junyi Li 李俊毅



Yicheng Li 李易成



Yitan Li 李一郟



Lawrence Lim



Changhao Lin 林长昊



Vinson Lin



Weichen Liu 刘唯琛



Zhijia Liu 刘致嘉



Jinghui Lou 娄景辉



Wenbo Lu 陆文博



Jiayin Luo 罗佳音



John Hendrik Nabors



Bruno Meyer Naddell



Erdem Naranbat



Alibi Nauanov



Jackson K Ngo



Nawaf Khaled Otaishan



Lemeng Qi 齐乐蒙



Zhihan Qin 秦知涵



Jahangir Tolifero Rafiq



Arghya Biswajit Sarkar



Jiacheng Shen 沈嘉诚



Jiarui Shi 石家睿



Yuxin Shi 石雨歆



Alec Willert Sirkin



Dingwen Song 宋鼎文



Yizhuo Song 宋亦卓



Yiting Su 苏奕婷



Zijin Su 苏子晋



Gantumur Suuritogtokh



Harsh Tambi



Siddhartha Man Tuladhar



Karolina Vanessa Vandekerkhove



Sarah Zenere Walker



Xinyang Wan 万馨阳



Qiyong Wang 王祺永



Wenhan Wang 王文翰



Yi Wang 王易



Marlena Wasiak



Anthony James Wolfe



Haojin Wu 吴昊锦



Haotong Wu 吴昊桐



Wenluctao Wu 武文略韬



Jinhong Xia 夏锦弘



Zhangjie Xia 夏张杰



Xinwei Xie 谢欣蔚



Zhuotong Xie 谢卓桐



Jiaming Xu 徐佳茗



Jiayi Xu 徐嘉仪



Zihan Xu 许子涵



Shuyu Yao 姚舒予



Yinan Yao 姚亦楠



Yujun Yao 姚雨均



Yuncheng Yao 姚允成



Qianwei Yu 余芊未



Tianqing Yu 虞天晴



Ziyun Yu 喻子蕴



Haochen Zhai 翟昊辰



Henry Sichen Zhang



Jianing Zhang 章家宁



Qingyang Zhang 张清扬



Taojie Zhang 张陶颀



Xiangdong Zhang 张翔栋



Yunhe Zhang 张云鹤



Shaoyi Zheng 郑邵一



Zhenting Zhong 钟臻霆



Tianshi Zhou 周天石



Yiru Zhou 周意茹



Zinan Zhou 周子楠



Douaa Zouhir



*We have come to stand together,
soon we'll part our separate ways,
but we leave behind a legacy to light another's way.*

*We will build on our foundation,
cross the mountains and the seas.
Giving rise to strength in unity for all the world to see,
giving rise to strength in unity for all the world to see.*

*We are Shanghai, we're the city of lights.
We are Shanghai, and the future is bright.
We're chasing horizons, dispel the dark give rise to
brightness and love for all lands.
The world is not too big for us to be friends.*

我们来自五湖四海 怀抱热诚理想
求索新知 收获灼见 准备好扬帆起航

以天下为己任 以世界为课堂
我们点亮盏盏微光 照亮彼此方向
我们点亮盏盏微光 照亮前行方向

*We are Shanghai, we're the city of lights.
We are Shanghai, and the future is bright.
We're chasing horizons, dispel the dark give rise to
brightness and love for all lands.
The world is not too big for us to live...*

*We've opened up our minds, we're reaching for the skies.
We're united together, we breathe as one.
Bridging our nations, the best is yet to come.*

*We are Shanghai, we're the city of lights.
We are Shanghai, and the future is bright.*

*The future's in Shanghai, 这城市流光溢彩
We are Shanghai, 下一站何其精彩
We're chasing horizons,
dispel the dark give rise to
brightness and love for all lands.
听世界在召唤 未来由你我涂彩
边憧憬边勇敢*

*The world is not too big,
for all of us to sing
The world is not too big for us
to live with open minds,
to live with open hearts.
We're reaching for the sky.
We are Shanghai!*

A recording of the NYU Shanghai Alma Mater,
performed by the NYU Shanghai Chorale,
can be found here.
扫描二维码,
听上海纽约大学合唱团演唱上海纽约大学校歌。





2025

上海纽约大学 2025 届本科生毕业典礼
NYU Shanghai 2025 Commencement



